
   

Vragen Commissie Economie 13 oktober 2023  
 

Vragen Antje Dees (BBB) over Brief Stichting Bewoners Belangen Wemeldinge van 14 juli 2023 over situatie openbaar vervoer – 
359111 en brief GS over aanbesteding concessie grote bus, agendapunten 6 en 6.1 
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Er zijn de afgelopen periode veel bezorgde bewoners en bewoners belangen 
groeperingen geweest die hun zorgen uitten over de toekomstige mobiliteitsstrategie. 
Er leven veel zorgen en er is sprake van een negatieve beeldvorming.  

 
 

 Wat is er reeds gedaan om het draagvlak onder de Zeeuwse bevolking te 
vergroten? 

De Regionale Mobiliteitsstrategie is vastgesteld door alle gemeenten en 
de Provincie. De uitwerking van de RMS doen we gezamenlijk, waarbij de 
aanbesteding van de bus een Provinciale verantwoordelijkheid is. Via 
diverse inspraakronden konden overheden, reizigersplatforms en anderen 
hun input geven op de plannen. Via diverse nieuwberichten is hierover 
actief gecommuniceerd. 
 
Via dorpsraden en wijktafels worden inwoners geïnformeerd bij 
ontwikkelingen in hun dorp of stad en via de communicatie kanalen en 
middelen van gemeenten en Provincie. De communicatie gaat gefaseerd 
en is afgestemd op de ontwikkelingen die in de regio plaatsvinden. De 
website reizendoorzeeland.nl geeft informatie aan een brede doelgroep 
over het publiek vervoersysteem waar we aan werken.  

 En welke stappen worden hier nog voor gezet? We communiceren actief over ieder startproject, pilot en andere RMS 
uitwerkingen via reizendoorzeeland.nl, persberichten, sociale media en 
gemeentelijke en provinciale communicatiemiddelen. 
  
Er is een communicatiestrategie met daarin een gefaseerde aanpak. De 
communicatie met de reiziger zal toenemen naarmate we meer in de 
uitvoering gaan. Deze communicatie zal samen met de betreffende 
gemeente opgepakt worden. 
 
Specifiek voor de startprojecten (1e startproject start in januari 2024 in 
Schouwen Duiveland, later volgen nog 1 of 2 gebieden), zal intensief 
gecommuniceerd worden met de bewoners in het betreffende gebied.  

 Hoe zijn de gemeenteraden op de hoogte gesteld en bij het nieuwe vervoersplan 
betrokken?  

Gemeenteraden hebben de Regionale Mobiliteitsstrategie vastgesteld. Wij 
werken de strategie samen uit in diverse plannen.  
 
Voor de uitwerking van de RMS met betrekking tot de busconcessie is 
zowel op de Nota van Uitgangspunten als het Ontwerp Programma van 
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Eisen een inspraakprocedure geweest, waar alle gemeenten gebruik van 
hebben gemaakt. 
 
Specifiek voor de casus Wemeldinge zijn het de gemeenten geweest die 
het voorstel heeft gedaan om de buslijn te versnellen en niet meer over 
Wemeldinge te rijden. 

 

 
 
 
 




